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MISA

Svar til utval for 

miljø og samferdsel

19.08.15 Gustav Bahus synte til at det i andre deler av landet var 

infotavlar langs vegane med kart over området, og ba om at 

det vert sett på dette.

April

09.09.15 Alf Helge Greaker synte til erfaringar i Troms med 

sykkelvarslar ved tunnelar, og ber om oversikt over kor dette

kan vere aktuelt å prosjektere her i fylket

April

14.01.16 Gustav Bahus stilte spørsmål om når ein kan rekne med å 

sjå «superbussar» på fleire strekningar/ruter?

Mars RS -/16 til utval for 

miljø og samferdsel

07.04.16

14.01.16 Gustav Bahus stilte spørsmål om kvifor ein prioriterer 

oppsetting av ny mur langs Lepsøyvegen når vegen skal 

leggast om innan vinteren er over

April

14.01.16 Gustav Bahus stilte spørsmål om kva vurderingar som vart 

gjort når ein venta lang tid med å rydda Hegglandsdalsvegen

Mars RS -/16 til utval for 

miljø og samferdsel

07.04.16

14.01.16 Roald Kvamme stilte spørsmål om fylkeskommunen kan 

følgje opp innspelet frå Loddefjordutvalget knytt til 

trafikksikring i Hetlevikåsen

Mars RS -/16 til utval for 

miljø og samferdsel

07.04.16

14.01.16 Marthe Hammer ba om at utval for miljø og samferdsel får 

ein skriftleg orientering om status for bybaneprosjektet mot 

Fyllingsdalen.

April RS -/16 til utval for 

miljø og samferdsel

07.04.16

10.02.16 Roald Kvamme ber om skriftleg svar på spørsmålet om 

korleis Skyss kan sikra eit betre samarbeid med transport-

selskapa i spørsmål knytt til arbeidsmiljø og HMS i saker 

som omfatta begge partar.

April RS -/16 til utval for 

miljø og samferdsel

07.04.16

10.02.16 Geir Angeltveit stilte spørsmål om kva planar Skyss og 

opplæringsavdelinga har for å sikre tilgjengeleg 

kollektivtilbod for elevane i fylket, som gjev dei reell 

April
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valmogelegheit 

10.02.16 Geir Angeltveit stilte spørsmål om ein kan få avklart 

vegstatus på Storesvingen mot Rubbestadneset på Bømlo, 

og om det er mogeleg å få veglys som eit trafikksikringstiltak 

for syklistar og gåande 

April

10.02.16 Natalie Golis stilte spørsmål om kva status er på innføring av 

kortbetaling på Hardangerbussen.  

April

10.03.16 Astrid Århus Byrknes stilte spørsmål om strekninga Seim –

Feste på Fv 402, som ikkje er på lista over punktutbetringar, 

kan vurderast med andre midlar.

April RS -/16 til utval for 

miljø og samferdsel

07.04.16

15.03.16 Roald Kvamme stilte spørsmål om korleis lærlingeklausulen 

til Hordaland fylkeskommune blir praktisert i nye kontraktar 

ved bussanbod.

April


